
Ja het kan, vliegen mét de fiets 
 
Meestal is het een heel gedoe en geregel. Soms moet de fiets in een doos, dan weer in een fietshoes 
en dan mag hij gewoon mee zonder verpakking eromheen. Onze ervaringen om te vliegen met de 
fiets deel ik graag met anderen. 
 
De transportmogelijkheden: 1. Fietsdoos. 
    2. Fietshoes. 
    3. inwikkelen in (magnetron)folie. 
    4. Bloot transporteren en eventuele schade accepteren. 
 
Grote doos: 
Voordelen = Weinig de- monteerwerk voor jezelf. 
  = Scheelt je tijd en voorbereidingen. 
  = Veilige bescherming voor je fiets. 
Nadeel   = Lastig qua vervoer naar en van de luchthaven. 

= Onhandelbaar voor luchthaven personeel. 
 
Kleine doos: 
Voordelen = Makkelijker hanteerbaar voor jezelf én luchthavenpersoneel. 

= Vanwege makkelijke hanteerbaarheid, prettiger en minder storend product voor 
   Luchthavenpersoneel.  
= Kortom, de kans dat ze met je fietsdoor gaan smijten is minder groot. 

Nadelen = Meer de- en monteerwerk. 
  = Kost meer voorbereiding en maatwerk. 
 
Fietshoes: 
Voordelen = Geen tot weinig de- en monteerwerk. 
  = Kwetsbaarheid is zichtbaar, wat alertheid kan opwekken tot voorzichtig transport. 
Nadelen  = Kan ook kwetsbaarder zijn vanwege geringe bescherming. 
  = Blijft makkelijker steken in allerlei transportsystemen. 
 
(Magnetron) folie: 
Voordelen = Geen tot weinig de- en monteerwerk. 
  = Kwetsbaarheid is zichtbaar, wat alertheid kan opwekken tot voorzichtig transport. 
  = Snelle en sterke manier van verpakken. 
Nadelen  = Kwetsbaarder bij de wielen ivm geringe bescherming. 
  = Blijft makkelijker steken in allerlei transportsystemen. 
 
Bloot transporteren: 
Voordelen = Geen tot weinig de- en monteerwerk. 
  = Kwetsbaarheid is zichtbaar, wat alertheid kan opwekken tot voorzichtig transport. 
  = Snelste manier. 
Nadelen  = Kwetsbaarder op alle vlakken. 
  = Blijft makkelijker steken in allerlei transportsystemen. 
 
 
 
Zorg altijd dat je banden half leeg zijn. Half leeg omdat dat laatste beetje luchtdruk je banden en 
velgen beschermt.  
 
Veel succes, en mochten er vragen zijn, schroom niet om contact met me op te nemen. 


